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Skrivelse om droghandel i Annedal, Mariehäll

Boende i Annedal, Mariehäll har kontaktat oss med oro för den öppna försäljning och bruk av 
droger som förekommer i området. De boende har på sociala medier uppmanat varandra att 
både ha koll på sina ungdomar och att tipsa polisen om de händelser man kopplar till 
droghandel.

Flera boende har uttryckt att man saknar närvaro av både polis och fältarbetare i området. 
Vi vill därför kunna svara de oroliga medborgarna på deras konkreta frågor:

1. Hur arbetar Bromma med det förebyggande arbetet i Mariehäll?
2. Hur ser samverkan mellan socialtjänst och polis ut när det gäller områden med känd 

droghandel?
 


